

Title (en)  
Sunshade

Title (de)  
Sonnenschutz

Title (fr)  
Parasol

Publication  
**EP 2462830 A1 20120613 (DE)**

Application  
**EP 10194785 A 20101213**

Priority  
EP 10194785 A 20101213

Abstract (en)

The sunshade (10) has a column-shaped supporting body (1) e.g. stand pipe, supporting a screen member (12) on longitudinal ends (11) of the supporting body. A container (5) closes and receives objects, and the supporting body partially includes a hollow chamber, and a passage opening (3) is provided in a wall (2) of the supporting body and formed corresponding to the hollow chamber, so as to enable access from an outer side of the opening to the hollow chamber. The hollow chamber is arranged in the container, where diameter of the container is larger than diameter of the opening. The supporting body is formed as a stand pipe of sunshade or a support rod of a solar panel.

Abstract (de)

Bei einem Sonnenschutz, der zumindest einen säulenförmig ausgebildeten Tragkörper (1), der an einem ersten seiner beiden Längsenden (11) ein Schirmelement (12; 17) trägt, und zumindest ein verschließbares und der Aufnahme von Gegenständen dienendes Behältnis (5) umfasst, soll eine Lösung geschaffen werden, die auf konstruktiv einfache Weise und kostengünstig einen Sonnenschutz bereitstellt, der am Strand eine hohe Sicherheit der darin eingebrachten Wertgegenstände gegen Diebstahl gewährleistet. Dies wird dadurch erreicht, dass der Tragkörper (1) zumindest abschnittsweise wenigstens einen Hohlraum (4) aufweist und in der Wandung (2) des Tragkörpers (1) zumindest eine zu dem wenigstens einen Hohlraum (4) korrespondierend ausgebildete und einen Zugang zu dem Hohlraum (4) von außen ermöglichte Durchgangsöffnung (3) vorgesehen ist, wobei in einem jeweiligen Hohlraum (4) zumindest ein jeweiliges Behältnis (5) angeordnet ist.

IPC 8 full level

**A45B 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45B 3/00** (2013.01); **E04F 10/0681** (2013.01); **A45B 15/00** (2013.01); **A45B 2200/1009** (2013.01); **A45B 2200/1054** (2013.01);  
**E04F 10/005** (2013.01); **E04F 10/02** (2013.01); **E05G 1/005** (2013.01); **E05G 1/08** (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 2005075779 A1 20050818 - HAARMANN ANNEGRET [DE], et al
- US 6082157 A 20000704 - BOYCE STUART T [GB]

Citation (search report)

- [XY] GB 335456 A 19300925 - WALTER POPP
- [Y] US 5934499 A 19990810 - VAN DER HOVEN CLIFTON AUBREY [ZA]
- [X] GB 239303 A 19250910 - WILLIAM HERBERT TERRANCE BEATT
- [X] US 7412984 B1 20080819 - SPENCER TERRENCE MICHAEL [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2462830 A1 20120613**

DOCDB simple family (application)

**EP 10194785 A 20101213**